

PRAYERS

Mr. Lewis for Mr. Siddon, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Government response, pursuant to Standing Order 106(8), to petition 331-12 by Mr. Clinch, concerning the Harbour at Miller Brook, New Brunswick. (English and French)—Sessional Paper No. 331-9/12.

Mr. Lewis for Mr. Epp (Provencher), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Government response, pursuant to Standing Order 106(8), to petition 331-13 by Miss Nicholson (Trinity), concerning indexation of the family allowance. (English and French)—Sessional Paper No. 331-9/13.

Mr. Taylor, from the Legislative Committee on Bill C-99, An Act to provide borrowing authority, presented the following report:

In accordance with its Order of Reference of Monday, February 24, 1986, your Committee has considered Bill C-99 and has agreed to report it without amendment.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issue No. 1, which includes this report*) is tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 124 to the Journals).

Pursuant to Standing Order 106, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions, were presented as follows:

- one by the honourable Member for Peace River (Mr. Cooper) concerning the Prairie Crop Drought Assistance Program (331-365);
- one by the honourable Member for Huron—Bruce (Mr. Cardiff) concerning the Morgentaler Abortion Clinic in the City of Toronto (331-366);
- six by the honourable Member for Nickel Belt (Mr. Rodriguez) concerning the deduction of pension income from unemployment insurance benefits (331-367 to 331-372);
- one by the honourable Member for Winnipeg North Centre (Mr. Keeper) concerning Petro-Canada gasoline prices (331-373);
- eleven by the honourable Member for Windsor—Walkerville (Mr. McCurdy) concerning the Katimavik program (331-374 to 331-384);
- one by the honourable Member for Ottawa—Carleton (Mr. Turner) concerning the proposed construction of an embassy on the National Capital Commission Mile Circle Parkland, in the City of Ottawa (331-385); and
- four by the honourable Member for Richmond—Wolfe (Mr. Tardif) concerning the asbestos market (331-386 to 331-389).

PRIÈRE

M. Lewis, au nom de M. Siddon, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau.—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, à la pétition 331-12 de M. Clinch, concernant la construction d'un port à Miller Brook, Nouveau-Brunswick. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-9/12.

M. Lewis, au nom de M. Epp (Provencher), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau.—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, à la pétition 331-13 de M^{lle} Nicholson (Trinity), concernant l'indexation des allocations familiales. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-9/13.

M. Taylor, du Comité législatif sur le projet de loi C-99, Loi portant pouvoir d'emprunt, présente le rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du lundi 24 février 1986, votre Comité a étudié le projet de loi C-99 et a convenu d'en faire rapport sans modification.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages relatifs à ce projet de loi (*fascicule n° 1 qui comprend le rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 124 aux Journaux).

Conformément à l'article 106 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

- une par l'honorable député de Peace River (M. Cooper) sur le Programme d'aide aux producteurs des Prairies victimes de la sécheresse (331-365);
- une par l'honorable député de Huron—Bruce (M. Cardiff) sur la Clinique d'avortement Morgentaler de la ville de Toronto (331-366);
- six par l'honorable député de Nickel Belt (M. Rodriguez) sur la déduction du revenu de pension des prestations d'assurance-chômage (331-367 à 331-372);
- une par l'honorable député de Winnipeg-Nord-Centre (M. Keeper) sur le prix de l'essence de Petro-Canada (331-373);
- onze par l'honorable député de Windsor—Walkerville (M. McCurdy) sur le programme Katimavik (331-374 à 331-384);
- une par l'honorable député d'Ottawa—Carleton (M. Turner) sur le projet de construction d'une ambassade dans le parc Mile Circle de la Commission de la Capitale nationale, dans la ville d'Ottawa (331-385); et
- quatre par l'honorable député de Richmond—Wolfe (M. Tardif) sur le marché de l'amiante (331-386 à 331-389).